

《单词百科:irregularities是什么意思?irregularities怎么发音?irregularities的解释和用法》

英语单词irregularities是什么意思?irregularities怎么读?irregularities怎么发音?简答网为您整理了irregularities的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



irregularities怎么读

irregularities的读音:[re j 'læ r t z]

irregularities的意思

1、n.不规则(irregularity的名词复数);不平整;不整齐;不规则的事物;

irregularities的双语例句

1、The attendant smoothed away the slight irregularities in the running track.

跑道上稍稍有些不平,勤务人员把它弄平整了.

2、alleged irregularities in the election campaign

被指称竞选运动中的不正当行为

3、In addition to internal inclusions, surface irregularities are referred to as blemishes.

除内部的包括之外,表面不规则事物被称为缺点.

4、We never engage in irregularities.

我们决不搞歪的邪的.

5、He couldn't explain the irregularities in the balance sheet, and I suspect him of taking the money.

他无法解释资产负债表中的不正常的情况,我怀疑他把钱放进自己腰包了.

6、Complexity is related to surface irregularities, surface texture, fuzziness, and weave.

至于复杂性与表面的不规则性,表面结构,毛羽程度和织造加工有关.

7、Its migration through the liquid depends on slight irregularities, or statistical fluctuations.

其在液体中的迁移有赖于一种微弱的无规性,即统计涨落.

8、Regular irregularities occur with constant periodicity and are usually associated with partial heart block.

规律的不整脉随固定周期出现,而且常伴有心脏部分传导阻滞.

9、In addition, the travel arrangements are also upstairs irregularities!

还有,楼上的旅游安排也欠妥当!

10、In order to support these irregularities, the moon must be quite rigid.

为了保持这种不规则性,月球必定是相当坚硬的.

11、There were some irregularities in the accounts, eg figures that were not correct.

帐目中有些出入(如数字不确).

12、I enclose my report on the review, irregularities can be discussed.

附上我的检讨报告, 不当之处可以协商.

13、The judge ordered a retrial because of irregularities.

因初审不合规则,法官下令复审.

14、The attendant smoothed away the slight irregularities in the retuning track.

随从把回来路上有点凸凹不平的地方平整好.

15、Poor economic efficiency, lack of funds, operation and management irregularities.

效益不佳、资金短缺、经营管理不规范等问题.

以上是简答网为您整理的irregularities怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于irregularities的用法、irregularities的释义、irregularities的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/irregularities>